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Agendapunt 2: Kadernotitie doorontwikkeling dorpshuizen 
 
Vragen:  
 

1. Op pagina 6 staat: “Ten behoeve van het resultaat en de beheersing van de kosten, 
werken onze 3 dorpshuizen samen in programmering, activiteiten, onderhoud, 
duurzame inkoop, vrijwilligers etc.”  
Vraag: Moet dit in de ondernemingsplannen van de 3 dorpshuizen uitgewerkt worden of 
hoe denkt de gemeente dit te bewerkstelligen? 
Antwoord: Het betreft hier een bestaand kader van het accommodatiebeleid. De 
mogelijkheden tot samenwerking tussen de drie dorpshuizen is onderdeel van de 
doorontwikkeling en dient ook een plek te krijgen in de ondernemingsplannen. 
 

2. Op pagina 6 staat dat de professionalisering van een aantal kerntaken in de dorpshuizen 
noodzakelijk is en dat deze taken voor de 3 dorpshuizen gezamenlijk uitgevoerd worden. 
Vraag: Welke kerntaken worden hier bedoeld? 
Antwoord: Als gemeente erkennen wij dat het beheren en exploiteren van een dorpshuis 
een bepaalde complexiteit kent en daarmee professionalisering van een aantal taken 
noodzakelijk is. Het is aan de stichtingsbesturen om voor zichzelf te bepalen welke taken 
zij onderbrengen bij vrijwilligers en voor welke taken meer professionaliteit noodzakelijk 
is. Zij zijn verantwoordelijk voor de inrichting van de beheerorganisatie. Omdat wij als 
gemeente de noodzaak tot professionalisering erkennen, ondersteunen wij dit door 
middel van subsidie professionalisering beheer. Kader 16 is met dit doel opgenomen in de 
kadernotitie. De hoogte van de subsidie wordt bij de definitieve besluitvorming van de 
meerjarige subsidie (uiterlijk september) bepaald. De stichtingsbesturen kunnen 
vervolgens bepalen op welke manier zij deze subsidie wensen in te zetten en daarmee de 
kwaliteit in het beheer een impuls geven. 

3. Op pagina 19 staat dat de horecafunctie kan worden uitbesteed aan een commerciële 
horecaondernemer. 
Vraag: Is er een dorpshuis geïnteresseerd om verpachting van de horecafunctie aan een 
ondernemer te verkennen?  
Antwoord: Bij ons is niet bekend dat één van de stichtingsbesturen op dit moment in 
overweging heeft genomen om de horeca te verpachten. Dit neemt niet weg dat wij bij 
het stellen van kaders (ook voor de toekomst) een dergelijke afweging mee willen nemen. 

 
 


